
Protokoll fra ombudsmøtet fredag 12. desember 2003 i Aftenrøden , Brekken. 

 

Ombudsmenn: 

Styret:  Formann John Westgård 

  N.formann Idar Moseng 

  Kasserer Per Kr. Bangen   

  Sekretær Harry E. Tjernstad 

  Styremedlem Tore Hornseth 

  Ung.d.utv led. Tore Lunsæter 

 

Fra lagene: 

  Alvdal  Hans Sollid, Ragnar Sollid 

  Br/Aursund Eilif Kokkvold, IvarTamnes 

Dalsbygda Arne Ivar Nesset, Gudbjørn Ryen, Grete Gåsbak Nesset, Jon 

Egil Bakken 

Folldal Geir Haugerud, Åge Brendryen, Ole Helge Rønning, Helge 

Hovde. 

  Fåset  Ola Fåsetbru, Eiliv Losgård 

  Glåmos Per Christian Nilsgård, Trond Erlien 

  Hessdalen Sverre Skogås, Leif Holth, Torbj. Dragmyrhaug 

  Hådalen Nils Martin Krogh, Bjørn Baar, Geir Nicolaisen 

  Kvikne Iver Nymoen. Leif Børli 

  Lonås  Asbjørn Lunsæter, Nils Tormod Mælen 

  Narjord Stein Narjord, Kjell Ryen 

  Nora  Jøran Meås, Per m. Langøien, Jon Kr. Ness, Sigurd Folkestad 

  Tolgen  Jon Leren, Magnar Gundersen 

  Tynset  Embret Eggen, Per S. Sundmoen, Elin Sundmoen, Roger Nilsen 

  Vingelen Rune Westberg, Leif Vingelen, Åge M. Nytrøen 

  Øversjødalen Mikkel Søndmør  

Øvre Rendal Olav Elden, Mette Halvorsen, Anne Beate Engebretsen, Frank 

Engene. 

Kronmo Arne M. Holøien, Anders A. Hodøl 

 

Valgkomite:   Sverre Skogås, Kjell Horten 

 

Æresmedlemmer  Morten Steen, Hans Sollid 

 

 

Saksliste og behandling 

 

1. Åpning:  Innkalling – ok 

John Westgård – gjenga sakslisten – ingen merknader 

 

Eilif Kokkvoll ønsket velkommen på vegne av Br/Aursund skl. 

 

2. Opprop/konst/adm 

Sekretær Harry E. Tjernstad 

Til å underskrive protokollen: Morten Steen, Grete Nesset. 

 

3. Årsmelding: 



Ad punkt 3: Hans Sollid etterlyste ”Malmplassenkurset”. Han mente det var  

Behov for å holde slike samlinger for å kunne diskutere enkelte tema grundigere. 

 

Ad punkt 10: Vedlegget – en del feil ble kommentert og vil bli rettet. 

 

Ad punkt 12: Ola Fåsetbru kommenterte ”Tynsetsaken” og mente at samlagstyret 

burde ha kommet på banen. 

John Westgård svarte på dette og viste til skytterkontorets svar om at samlagstyret 

ikke har noen rolle i spørsmålet om tippemidler. 

Stein Narjord lurte på hvilke stilling har skytterlagene i Tynset Idrettsråd. Det er store 

forskjeller i de enkelte kommuner. 

Årsmeldingsfrister bør overveies før de endres. 

 

Hans Sollid viste til det som sto i årsmeldingen om manglende kunnskap om 

regelverket. Sollid ba om at setningen ble strøket. Regelverket bør endres. Det samme 

bør gjøres med fylkesmesterskapets regler om lagskyting. 

 

Vedtak. Setningen strykes. 

 

Årsmelding enst. Vedtatt. 

 

4. Årsmelding fra ungdomsutvalget. 

Tore Lunsæter leste årsmeldingen.  

Olav Elden etterlyste Rolland samlingen på Tolga. 

Frank Engene lurte på hva som ungdomsutvalget mener med avsnittet om diskusjon på 

stevner. 

Hans Sollid lurte på hva ungdomsutvalget mente med sitt utspill om 15m sesongen. 

Tore Lunsæter viste til saken om sesongens lengde senere i ombudsmøtet. 

Jøran Meås – brevet var spissformulert og provoserende. Spesielt at brevet er sendt 

DFS sentralt er merkelig. Burde holdt det innenfor samlaget. 

John Westgård leste opp forslaget. En del reaksjoner er kommet både muntlig og 

skriftlig. Ingen støttet forslaget. 

Hans Sollid mente at forslaget bryter med DFS grunnstruktur. 

Tore Lunsæter – 15m er ikke en hovedaktivitet i DFS. 

 

Årsmelding med kommentarer enstemmig vedtatt. 

 

5. Regnskap. Per Kr. Bangen gikk gjennom utdraget. 

Enstemmig vedtatt. 

 

6. Trekk i medlemsbidraget fra DFS 2004. Enstemmig vedtatt. 

 

7. Fra Skytterkontoret 

 

a. E-post til samlag og skytterlag. John Westgård oppfordret lagene å skaffe seg 

”sentral” adresse. 

b. Informasjonsstrategi. John Westgård informerte. Hans Sollid mente dette var 

tema for kurs i samlagets regi. 



c. Landslotteri. John Westgård orienterte og ba om at lagene tar i mot loddene og 

selger dem og tjener penger. Iver Nymoen mente at salgspolitikken er best for 

de store lagene i befolkningssentra. 

 

8. Terminliste – lengden på skyttersesongen. 

Hans Sollid mente at september ikke bør være skytefri og at banesesongen 

forlenges. 

Jøran Meås – hvorfor ha slike strenge retningslinjer. Det er frivillig å skyte 

stevner. Hvorfor avslutte 15m sesongen midt i februar. Den kan forlenges med 

skyting på kveldstid utover våren. 

Olav Elden – hvorfor skal det være så strengt. Miniatyrsesongen kan med fordel 

begynne i november. Kan føre til enkelte går over til NSF. 3 måneder fri er for 

mye. 

Tore Lunsæter ville fylle ut det brevet som ble sendt. Innendørsskyting er 

rekrutterende. Sammen med serieskyting og terminfestede stevner er det opptil 30 

stevner i en kort sesong. 

Jøran Meås – hektisk sesong på grunn av kort sesong. 

Tore Lunsæter- aktivitetsplan sentralt legger føringer på sesongen. De fleste 

samlagene strekker sesongen mye lenger. Skjønner ikke hvorfor det skal skilles så 

klart mellom ulike typer av skytinger. 

Ola Fåsetbru – synes det er fornuftig med begrensing av sesongen. 

Tore Hornseth – andre samlag har andre oppstarttidspunkt for sesongen. Bør ikke 

begrense sesongen og ikke sette faste datoer. Må begrense 15m slik at det etter 1/3 

blir midtukestevner. 

Hans Sollid – en slik sak bør tas opp på ”Malmplassenkurset”. 

Tore Hornseth – skytteråret følger kalenderåret og oppfordrer alle til å følge dette. 

 

Saken ras opp på samlagskurs. 

 

9. Miniatyrkarusell – banekarusell. 

Sigurd Folkestad viste til Noras forslag. Bør se på karusellstrukturen og ting rundt. 

Jøran Meås reagerte på at 2 av stevnene var lagt til helger med NC. Bør ikke 

kollidere med andre viktige stevner. 

Stein Narjord mente det var dumt å gå over til 5 i stedet for 4 stevner. Skytterne 

velger bort de tyngste banene. 

Sigurd Folkestad – på grunn av kollisjon med NC reiser ikke mange til mindre 

baner. 

Tore Hornseth under planlegging prøver vi å la ”mindre bra baner” får stevner. 

Alle lag bør ha mulighet til å arrangere stevner. 

Anders A. Hodøl – det var mange påmeldte, men stort forfall. 

Hans Sollid – det var en ordning at finalen og skyting om skyttermedaljen ble 

arrangert søndagen før LS. Foreslår at dette gjenninnføres. 

Jøran Meås – et vesentlig poeng er bortfallet av Nationskyting. Tror ikke det 

hjelper å flytte tidspunktet. 

Ola Fåsetbru – vi var arrangør før LS med relativt få deltakere. Foreslår at 

ordningen med stevne før LS gjenninnføres. 

Tore Hornseth – vi har ingen arrangør til finale/skyting om skyttermedaljen. 

 

Avstemning: 

Punkt 1- Miniatyrkarusellen videreføres – enstemmig vedtatt. 



Punkt 2 Banekarusellen opphører. 

Hans Sollid: Banekarusellen fortsetter og finalen arrangeres helga før LS. 

 

Hans Sollid sitt forslag vedtatt. 

 

Gudbjørn Ryen mente at det skal være en kontrollør fra samlaget tilstede. 

 

Punkt 3 Skyting om den norske skyttermedalje gjennomføres sammen med finalen 

i banekarusellen siste helga før LS 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

Samlagstyret gis fullmakt til å peke ut arrangør. Det er ikke anledning til klage på 

dette. 

 

10. UK – sammensetning og funksjon. 

Jøran Meås – en av de kraftiske kritikerne av dagens ordning. Har lest forslaget til 

Øvre Rendal og mener det er bra. Dagens ordning fungerer ikke. Skjønn bør kune 

brukes, men det må grunngis. 

Hans Sollid – riktig å si at UK 2003 er en fadese. Støtter forslaget fra Øvre Rendal. 

Tore Lunsæter mener at uttak i R/J har fungert bra. Mener av R/J har fungert i 

motsetning til seniorer. 

Hans Sollid – det kan hende at skytterne blir syke. 

Olav Elden synes at der er merkelig at det har fungert når et lag ble disket. Hele 

opplegget rundt lagskyting har ikke fungert. 

Elin Sundmoen viste til at Jøran Meås ble tatt ut uten å være med på uttakskyting. 

Tore Lunsæter – uttakskyting har fungert når det er brukt. 

Frank Engene – dette er feil, det har ikke fungert. 

Tore Hornseth- den siste uttakinga på Fåset – store diskusjoner. De beste skytterne 

risikerer ikke å bli uttatt. Disse vil tilbake til skjønn. Bør lytte til skytterne. Uansett 

forutsetter det at UK fungerer. 

Asbjørn Lunsæter – da må skjønnet legge siste års resultater til grunn. Det må være 

klare regler for skjønnet. 

Jøran Meås er enig med både Tore Hornseth og Asbjørn Lunsæter. Skjønnet må ha 

klare retningslinjer og det må grunngis. 

Tore Lunsæter- samlagslagene er det nærmeste vi kommer elitesatsing. 

Grete Nesset – ved skjønn må det være en viss mengde stevner. 

Jøran Meås – en viss trening gir uttak, men en kan ikke tillate seg å være sjuk. 

Tore Lunsæter – ved uttak – alltid diskusjon omkring et laguttak uansett. 

John Westgård – leste opp vedtaket fra 2001 ombudsmøtet. 

Olav Elden . hvilke regler gjelder. Dette er ikke det som Idar Moseng refererte.  

Jøran Meås – er samlaget interessert i å ta ut det beste samlagslaget. 

 

John Westgård – delt avstemning først UK sammensetning. 

Flertall for samlagstyrets sammensetning 

 

Avstemning om uttaksregler: Øvre Rendal kontra vedtak i 2001.  

Flertall for Øvre Rendal forslag – skjønn. 

 



Frank Engene – retningslinjer for uttak finnes hos andre skyttersamlag, for eksempel 

Østerdal skyttersamlag. 

 

Samlagstyret gis fullmakt til å godkjenne retningslinjer for Uk etter forslag fra Uk. 

 

11. Innkomne saker. 

a. Klassemedaljer. 

Olav Elden – Det er premiering på skudd allerede. 

Tore Hornseth- Klassemedaljer – best i klassen, Mesterskap – den beste på 

stevnet. 

Hans Sollid – nesten alle skyter 35 skudd derfor bør klassemedaljer på 25-

skudd sløyfes. 

Stein Narjord – enig med Hans Sollid. Kr 15,- er for stor forskjell. 

Iver Nymoen – Hva med kl 1? 

Stein Narjord – kl1 vil skyte omgang – la dem gjøre dette. 

John Westgård – skytterboka stopper for dette. 

Grete Nesset – synes det var artig å få medalje i kl 1. 

Jøran Meås – må ikke gjøre kl 1 til et større stebarn enn det de er nå. 

Iver Nymoen – ble det ikke bestemt at et minste antall deltakere før det ble delt 

ut medaljer? 

Avstemning: Hans Sollid sitt forslag ble vedtatt med overveldende flertall. 

Ordningen med klassemedaljer videreføres. Klassemedaljer deles ut u i 

alle klasser der det tas fullt innskudd. 

På stevner med avsluttende felles omgang for kl 2-5 deles 

klassemedaljer ut på den innledende skyting. (30 skudd felt, 25 skudd 

bane). 

På stevner med fortløpende omgang for kl 2-5 deles klassemedaljer ut 

på 36 skudd (42) (felt) og 35 skudd bane. 

b. Forhåndspåmelding. 

Anders A. Hodøl – det blir påmelt mye folk uten at de møter opp. Mener at noe 

må betales uansett når en melder seg på. 

  Idar Moseng – det er opp til arrangør å benytte forhåndspåmelding. 

  Tore Hornseth var ikke enig med Idar Moseng. Minimum bør være med navn. 

  Bjør Baar – selv ved nettpåmelding blir det forfall. 

Olav Elden – skytterne er ikke interessert i å skyte kun 1 stevne, minimum 2 

stevner. 

Frank Engene – arrangør har som regel erfaring med antall deltakere. 

Anders A. Hodøl – må forholde seg til det som er påmeldt. 

Hans Sollid – vi har en ukultur ved å melde på for mange. Ved enkeltstevner 

ingen forhåndspåmelding. 

Arne Ivar Nesset – bør være mulig å kreve lag for deler av arrangementsavgift. 

 

Avstemning: 

Forhåndspåmelding videreføres – enstemmig vedtatt. 

c. Resultater på e-post. 

Stein Narjord – dette bør tas opp på ”Malmplassenkurset”. Mangler ofte 

oppgjørslista. 

 

Resultatliste – samme krav til brev og E-post. 

 



12. Stevneinnskudd. 

Tore Hornseth – grunn til oppfordring til å premiere 25 skudd er å få til ”skikkelige” 

premie. 

Olav Elden – viste til premiering på LS. 

 

Vedtak: Samlagstyrets forslag vedtatt med tillegg av at alle som forhåndspåmelder seg 

til stevner plikter å betale arrangementsavgift uavhengig om en møter eller ikke. 

Skytterlaget er ansvarlig for dette. Regning sendes fra arrangør til det enkelte lag. Det 

kan eventuelt foretas trekk i premieoppgjør. 

 

13. Samlagstyrets sammensetning 

Samlagstyrets forslag enstemmig vedtatt. 

Dvs Det velges 2 varamedlemmer i rekkefølge. 

 

14. Ombudsmøtet 2004 

Vedtak: Fåset skl valgt som teknisk arrangør. 

 

15. Budsjett 2004  

Per Kr. Bangen la fram forslag. Forslaget har en feil idet note 1 er summert til 14200, 

denne summen må da føres opp på utgiftsiden. Kursposten reduseres med kr 1000,- 

 

Forslaget med endringer enstemmig vedtatt. 

 

16. Valg 

Sverre Skogås ledet valget. Alle valgene ble enstemmige. 

(se vedlegg) 

 

Formannen delte ut hedersbevisninger, premier, medaljer og merker. 

 

 

Grete Gåsbakk Nesset/s   Morten Steen/s 

   John Westgård/s 

 

 

 

   

 

   

 

 

 


